

The Members convened were:

The Honourable Senators

Andreychuk,	Cools,
Atkins,	Corbin,
Balfour,	Doyle,
Beaudoin,	Forrestall,
Berntson,	Gauthier,
Bolduc,	Ghitter,
Bosa,	Graham,
Bryden,	Grimard,
Carstairs,	Hastings,
Cochrane,	Hervieux-Payette,
Cogger,	Jessiman,
Cohen,	Johnson,

Les membres présents sont :

Les honorables sénateurs

Kelleher,	Murray,	Roux,
Kenny,	Neiman,	St. Germain,
Keon,	Oliver,	Simard,
Kinsella,	Ottenheimer,	Stewart,
Lavoie-Roux,	Pearson,	Stollery,
LeBreton,	Pitfield,	Stratton,
Lewis,	Prud'homme,	Sylvain,
Lynch-Staunton,	Riel,	Thériault,
MacDonald ( <i>Halifax</i> ),	Rivest,	Tkachuk,
MacEachen,	Roberge,	Twinn,
Marchand,	Robertson,	Watt.
Molgat,	Robichaud,	

PRAYERS.

SENATORS' STATEMENTS

Some Honourable Senators made statements.

DAILY ROUTINE OF BUSINESS

**PRESENTATION OF REPORTS FROM STANDING OR SPECIAL COMMITTEES**

The Honourable Senator Robertson presented the following:

WEDNESDAY, May 10, 1995

The Standing Committee on Privileges, Standing Rules and Orders has the honour to present its

**THIRD REPORT**

Your Committee notes that at the last emergency recall of the Senate in March of this year, certain senators experienced problems with regard to being informed that the Senate had been recalled.

Your Committee recommends that the *Rules of the Senate* be amended as follows:

That Rule 17(1) be deleted and substituted with the following:

17. (1) During any adjournment of the Senate, if the Speaker is satisfied that the public interest requires that the Senate meet at an earlier time than that provided in the motion for such adjournment, the Speaker may call such a meeting. In so doing the Speaker shall send a notice by the most effective method of communication to each Senator at the address last filed by the Senator with the Clerk of the Senate and to the Senator's office in Ottawa. Such notice shall indicate the time of the meeting of the Senate and the purpose.

PRIÈRE.

DÉCLARATIONS DE SÉNATEURS

Des honorables sénateurs font des déclarations.

AFFAIRES COURANTES

**PRÉSENTATION DE RAPPORTS DE COMITÉS PERMANENTS OU SPÉCIAUX**

L'honorable sénateur Robertson présente le rapport suivant :

Le MERCREDI 10 mai 1995

Le Comité permanent des privilèges, du Règlement et de la procédure a l'honneur de présenter son

**TROISIÈME RAPPORT**

Le Comité constate que, la dernière fois que le Sénat a été rappelé d'urgence, en mars dernier, certains sénateurs ont eu des problèmes à être informés du rappel du Sénat.

Votre Comité recommande de modifier le *Règlement du Sénat* de la façon suivante :

Que le paragraphe 17(1) soit supprimé et remplacé par ce qui suit :

17. (1) Pendant un ajournement, si le Président est convaincu qu'il est dans l'intérêt public que le Sénat se réunisse avant la date fixée par la motion d'ajournement, il peut convoquer une telle réunion. À cette fin, par le moyen de communication le plus efficace, il envoie un avis à tous les sénateurs, à la dernière adresse par eux indiquée au greffier du Sénat et à leur bureau d'Ottawa. L'avis en question porte la date, l'heure et l'objet de la convocation.